

To : SinoPac Securities (Asia) Limited 永豐金證券(亞洲)有限公司
7th Floor, Lee Garden Three, 1 Sunning Road, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣新寧道一號利園三期七樓

NOTICE OF CHANGE OF SPECIMEN SIGNATURE

改變簽署式樣通知

I/We hereby give you notice that my/our specimen signature(s) shall change to New Specimen Signature(s) as follows:
本人/吾等現通知 貴公司，本人/吾等之簽署式樣將改變至新式樣如下：

New Specimen Signature(s) :

新簽署式樣： 1. _____ 2. _____ 3. _____

I/We hereby declare that the above is/are my/our new specimen signature(s). I/We undertake that any written instruction bearing it/any one of the above New Specimen Signature(s) (where there are more than one) shall be binding upon me/us.

本人/吾等現聲明以上式樣為本人/吾等之新簽署式樣。本人/吾等承諾，任何具有以上其中一個新簽署式樣(如多於一個)的書面指示均對本人/吾等構成約束力。

Effective Date 生效日期： _____

On the Effective Date, the current specimen signature(s) shall cease to be valid and the New Specimen Signature(s) shall become valid. I/We hereby undertake that any transaction effected by you on the basis of such written instruction bearing the New Specimen Signature(s) from the Effective Date shall be binding upon me/us whether made with or without my /our authority, knowledge or consent.

在生效日期新簽署式樣將生效而現行簽署式樣將失效。本人/吾等承諾，從生效日期起任何根據具有以上新簽署式樣的書面指示而執行的交易，不論是否有本人/吾等授權、知悉或同意，均對本人/吾等構成約束力。

In consideration of your agreeing to act in accordance with this notice, I/We undertake to keep you indemnified at all times against, and to save you harmless from, all actions, proceedings, claims, loss, damage, costs and expenses which may be brought against you or suffered or incurred by you which shall have arisen either directly or indirectly out of or in connection with your accepting my/our instruction and acting thereon.

就 貴公司同意依照本通知處理，本人/吾等承諾償付 貴公司及令 貴公司免受損於因接受及執行本人/吾等的指示而引致或遭受的任何直接或間接的法律訴訟、訴訟程序、索償、損失、損害、費用及支出。

This notice shall remain valid and effective unless you receive from me/us 30 days prior written notice of change.

本指示一直有效，除非 貴公司收到本人/吾等 30 天前書面改變通知書。

Such revocation will not release me/us from any liability in respect of any act performed by you before your actual receipt of this Notice of Change of Specimen Signature.

撤銷授權不能免除本人/吾等在貴公司接獲實際改變簽署式樣通知前貴公司辦理之任何行動所應負之責任。

Signed by Client (ALL Joint Account holders are required to sign)

客戶簽署 (所有聯名帳戶持有人均須聯合簽署)

Client Name 帳名 :

A/C No. 帳號 :

Date 日期 :

Attachment 附件

This notice should be accompanied by 本通知需具備以下附件：

Certified copy of Client's ID/Passport 客戶身份證/護照核證副本